

UNIPEX

Part of Barentz

Visit us at **stand 407**

Category: Ingredients



Unipex, Part of Barentz, distributeur de spécialités depuis plus de 50 ans, vous accompagne dans vos projets cosmétiques et nutraceutiques, associés à une démarche responsable.

À la recherche d'une matière première, d'une aide à la formulation ou d'une solution technique ?

Notre équipe est à votre disposition pour vous proposer des matières premières naturelles, respectueuses de l'Homme et de son environnement !

Ensemble, donnons de la matière à vos idées pour la beauté de demain !



Unipex, Part of Barentz, distributor of specialties for over 50 years, supports you in your cosmetic and nutraceutical projects, associated with a responsible approach.

Are you looking for a raw material, a formulation aid or a technical solution?

Our team is at your disposal to offer you natural raw materials that are respectful of Man and his environment!

Together, let's give substance to your ideas for the beauty of tomorrow!



Address: Tour Franklin - 100 -101 Terrasse Boieldieu - 92042 Paris La Défense Cedex

Tel: + 33 (0) 1 47 32 81 30

cosmetic@unipex.com